
Freeride forever
-  svou dolů a pěkně to roztočit! 

-  ''.epřemýšlet! A nebo to naopak 
dobře rozmyslet, jinak je konec? 
Jak to vidí naši nejlepší freeskieři 

Robin Kaleta s Tomášem Guziurem? 
Moc to neřeší, prostě skáčou...

Ski

MS juniorů ve snowboardingu
Další vrcholná sportovní akce bude v únoru na 
Klínovci a v protějším Oberwiesenthalu. Nejlepší 

světoví junioři si to roz-

. žákovském lyžování je to pojem. Má obrovskou tradici, 
má kvalitu, má podporu. A stále má i budoucnost, protože «o mla
dých to je a vždycky bude». Tady se sejí semínka budoucích světo
vých úspěchů, jejichž sklízení pak s napětím sledujeme u televize.

Test freeride a alf-mountain lyží
Vyberte si své lyže do prašanu, do extrému, nebo zkrátka 

lyže pro všechno. Jsou širší, jsou vykrojené, umějí 
všechno! Ale v žádném případě nejsou stejné.

dají v alpských i freesty- 
lových disciplínách, takže 
se bude na co dívat Kdo 
z našich může překvapit? 
Už je trochu znáte?

Vzhůru do terénu!
Pryč ze zaplněných sjezdovek 

a přetížených vleků! Back- 
country -  to je to pravé kouz
lo! Vyšlápnout si až na vrchol, 

sjet si liduprázdnou pláň,...
Со к tomu potřebujete? Jaké 

lyže, boty, které vázání? Prefe
rujete pohodlí při výstupu, 

nebo jistotu při sjezdu? Vyber
te si to pravé právě pro vás!

A jejich testování, to byla prostě paráda!

«Svěťák ve Špindlu»
Měl být a nebyl. Mohl 
to někdo ovlivnit? Koho 
bude nejvíce bolet zru
šený závod, kdo to 
zaplatí? Snad to nebude 
tak zlé, podle «Bobase» 
existují i kladné stránky 

celé neuskutečněné akce. Je to poučení i pří
slib do budoucna. «Svěťák» tu jednou bude!

Říkají mu lake
Táta snowboardingu, guru všech prknařů, 

... to ne, prostě Jake. Velký pohodář, 
chlapík, «co jednou začal vyrábět prkna a 

nikdy nepřestal». Jak začínal, co dělá 
dneska? Jezdí a je v klidu.

Spočten -  made in
Czech Republic

Jak to na Vysočině začalo, jak se transform o-j 
válo, rozdělovalo... Lyže se v Novém ; 
Městě na Moravě vyráběly odedávna.

A zřejmě se budou vyrábět i nadále, nejsou 
totiž špatné a Sportenu se celkem daří.

Správný materiál pro správnou techniku!
вввв_ _ явии1_ _ ^ ^ ^ _  To tvrdí Dieter Pflug, rakouský 

I reprezentant v demo jízdách
a majitel lyžařské školy. Říká také 
spoustu dalších zajímavých věcí 
a na vašem místě bych mu věřil 
-  docela to umí!
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Trénink lyžařských mistrů před 100 lety
Také vás nenechává spát srovnávání 
dnešních sportovních výkonů s těm i, které 
podávali naši dědové? Plánička, Bican,... 
co to tenkrát bylo za fotbal... Kraus, 
Cardai, Raška,... na čem že to lyžovali? 
Byli na tom fyzicky lépe, nebo hůř? Obstáli 
by dneska? A jak vlastně trénovali?

«Domácí» servi
Návštěva u profesionála 

v oblasti servisu sjezdových 
lyží pro nás byla opravdovým 

zážitkem. Byla by škoda se 
z takové návštěvy nepoučit, 

a tak jsme se hodně ptali 
a hodně jsme fotili. Ten chlap 

teda věděl «jak na to»!

Čechy Klínovec -  sever
Slovensko Skipark

Ružomberok
Bulharsko Lyžařská střediska Ш
Itálie Chiesa

Valmalenco Ш
Rakousko Serfaus-Fiss 

-Ladis Ш

Ski Areál
Martina Koukala
Vidím, tedy iyiufí
Adresář Ivžaře


